
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL PLE DE  9 DE NOVEMBRE DE 2021

Identificació de la sessió:

• Caràcter: ordinari 
• Data: 9 de novembre de 2021
• Inici: 10:05
• Finalització: 14:02
• Lloc: Sala de Sessions de l’Ajuntament de Sóller
• Convocatòria: primera i única

Assistents (17)
Batle – President    
Carlos Simarro Vicens

Tinents de Batle
1r Tinent de Batle: Sr. Carlos Darder Rosell
2a Tinenta de Batle: Sra. Maria del Mar Castañer Lozano
3a  Tinenta de Batle: Sra. Catalina Maria Pomar Catany
4t Tinent de Batle: Sr. Sebastián Luís Aguiló Roig
5e  Tinent de Batle: Sr. Joan Ruiz Mesquida 

Regidors: 
Miguel Nadal Vaquer
Andrea Pomar Capó
Laura Celià Gelabert
Gabriel Suau Otero
Joan Carles Simó Artero
Elvira Assumpta Arbona Cortés
Jaume Mateu Lladó 
Maria de la Cruz Enseñat Alemany 
Maria del Mar Pérez Romero 
Catalina Maria Pizá Plaza 
Jaume Bestard Matas 

Secretària:
Rosa Isabel Ripoll Coll
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Ordre del dia:

1.  Aprovació de l'acta de la sessió anterior.
2. Exp. 7762/21.- Aprovació del Conveni de col·laboració amb la Direcció General del 
Cadastre, en matèria de gestió cadastral.
3. Exp. 8398/21.- Modificació de crèdits per transferència .
4. Exp. 1112/21.- Aprovació inicial  del Reglament regulador del complement de carrera 
Professional de l’Ajuntament de Sóller.
5. Moció presentada pel grup municipal PSOE, en relació a la revisió de l’Impost sobre 
Béns Immobles al municipi de Sóller. 
6. Moció presentada pel grup municipal popular, en relació al conveni de Carreteres entre el 
Ministeri de Foment i el Consell de Mallorca. 
7. Moció presentada pel grup municipal El PI, en relació a la contractació pública a l’Estat 
Espanyol.
8.  Moció  presentada  pel  grup  municipal  El  PI,  en  relació  al  rebuig  del  projecte  dels 
Pressuposts Generals de l’Estat per a 2022.
9. Moció presentada pel grup municipal El PI, en relació a la reordenació de l’Ocupació de 
Via  pública  del  Port  de  Sóller,  carrers  Santa  Caterina  d’Alexandria,  Apol·lònia  i  Sant 
Ramon de Penyafort. 
10. Precs i preguntes.

Constatada l’existència de quòrum legal, el Sr. Batle President obre la sessió.

Desenvolupament de la sessió.

Primer.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors.

Es dóna compte dels esborranys d’actes pendents d’aprovació: ple extraordinari de 6 de 
setembre de 2021 i ordinari de 29 de setembre de 2021.

S’aproven per unanimitat.

Segon.- Aprovació del Conveni de col·laboració amb la Direcció General del Cadastre, 
en matèria de gestió cadastral. Expedient 7762/21.

Per part de la secretaria es procedeix a la lectura del punt primer de l’ordre del dia que 
consisteix en l’aprovació d’un conveni de col·laboració.

Pren la paraula la regidora d’hisenda i explica que es va signar un conveni amb el Cadastre 
a l’any 2013 i que actualment hi ha un nou text de conveni més modernitzat i que el que es 
proposa és l’adhesió al mateix. La Sra. Pomar diu que l’objectiu del Conveni és agilitzar la 
tramitació dels models 900 i millorar en quant a resolució de seguiment.

Obert el torn d’intervencions, la Sra. Catalina Pizá d’Unidas Podemos diu que tot el que 
sigui eficiència administrativa serà benvinguda.

El Sr. Joan Carles Simó, de Més per Sóller diu que espera que aquest Conveni suposi una 
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millora  en  la  recollida  d’informació  per  al  cadastre  i  una  millora  en  l'assistència  al 
contribuent.  Confia que aquesta creació de dades cadastrals pugui tenir un adequat accés 
telemàtic amb totes les mesures de seguretat pertinents. Anticipa que li donaran suport. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu i considera que és un tràmit necessari la renovació del 
Conveni amb cadastre i que és molt important mantenir l’oficina de cadastre a l’ajuntament. 
Per aquests motius diu que li donaran suport. 

El Sr. Jaume Bestard, del Pi Proposta per les Illes diu que el punt d’informació cadastral és 
una eina molt àgil que suposa no tenir que desplaçar-se a Palma i opina que ha de tenir una 
continuïtat. 

El  Sr.  Aguiló  considera  que  és  una  bona  passa  per  seguir  prestant  un  servei  que  és 
excel·lent i que l’eina del cadastre és fonamental. 

El Sr. Carlos Darder també opina que aquesta eina és fonamental i es mostra content per 
renovar el conveni i de poder seguir prestant un bon servei. 

Intervé la Sra. Andrea Pomar qui puntualitza que aposten per un servei personalitzat i deixa 
clar que el conveni no té per objecte cap revisió cadastral sinó que és un tema d’implantació 
de noves tecnologies i modernització. Agraeix la feina fet per intervenció. 

El Sr. Batle agraeix tota la feina feta per la regidora d’hisenda. 

Sense més intervencions  i  passats  a  votació,  el  resultat  de la  mateixa  és  el  següent,  la 
Corporació, per unanimitat, ACORDA: 

Primer.-  Aprovar  la  signatura  del  Conveni  de  col·laboració  amb  la  Secretaria  d’Estat 
d’Hisenda, concretament amb la Direcció General del Cadastre, en matèria de de gestió 
cadastral, en els termes que es preveu en el text de Conveni que s’adjunta a la proposta.

Segon.- Aprovar l’extinció del conveni anterior i la substitució per el nou conveni així com 
la menció expressa de que s’accepta l’encomana de gestió.

Tercer.- Comunicar a la Gerència del Cadastre l’aprovació de la signatura d’aquest Conveni 
per què procedeixin a la seva publicació en el Butlletí Oficial de l’Estat.

Quart.- Comunicar el present Acord als negociats afectats.

Tercer.-   Modificació de crèdits per transferència. Expedient 8398/2021.

Explica la proposta la regidora d’hisenda i diu que estam funcionant amb un pressupost 
prorrogat que permet no obstant, adequar les partides a la realitat i diu que l’expedient de la 
modificació de crèdit, es va detallar a la corresponent comissió informativa. 
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Pren  la  paraula  la  Sra.  Catalina  Pizá  i  diu  que  no  han  sigut  capaços  d’aprovar  els 
pressuposts.  Pel  que  fa  a  la  transferència  de  crèdit  considera  que  s’haurien  d’haver 
prioritzar  altres  àrees  enlloc  de  despeses  de  protocol  o  de  festes.  També  demana  més 
informació i claredat quan es duen a ple temes pressupostaris. Per aquest motiu anuncia la 
seva abstenció.

Intervé el  Sr. Gabriel  Suau i  diu que s’abstendran pel fet  també de no tenir  l’equip de 
govern la capacitat de entesa política per aprovar un pressupost. 

El Sr. Jaume Mateu, referint-se a la darrera intervenció de la regidora d’hisenda diu que no 
s’ha d’estar orgullós d’aquest expedient. Critica que certes despeses ordinàries no s’hagin 
previst, i diu que és cert que s’ha habilitat la partida de la carrera professional amb la que 
estan d’acord, si bé no així amb les partides d’atencions protocol·làries o de festes. Critica 
la manca de previsió, que al seu parer, és una mostra de la mala gestió pressupostària. 

El Sr. Bestard diu que la situació és molt complicada i incerta, posa com a exemple que 
finalment degut a la pandèmia no és puguin celebrar les festes de Nadal i que l’expedient de 
modificació de crèdit permet donar sortida a una problemàtica. Anuncia el seu suport a la 
proposta. 

El Sr. Aguiló, regidor no adscrit, considera que les modificacions de crèdit estan previstes 
com un recurs  al  nostre abast per donar solucions,  i  opina que l’expedient  és mes que 
correcte i li donaran suport. 

El  Sr.  Darder  diu  que ens  trobam davant  un crisi  sanitària  i  que en el  seu moment  la 
regidoria de festes va dotar una partida necessària per afrontar la Covid, per aquest motiu 
diu que ara és de justícia retornar-li els fons perquè els joves i els infants puguin gaudir de 
les festes de nadal. 

La  Sra.  Andrea  Pomar  respon al  Sr.  Jaume Mateu  que  està  molt  orgullosa  de  tots  els 
expedients  que  duen  a  ple  perquè  la  seva  regidoria  fa  bona  feina.  D’altra  banda,  vol 
recordar que la modificació inclou la partida per fer front a la carrera professional dels 
funcionaris.  

El Sr. Jaume Mateu demana per la partida de nou mil euros de pressupost i diu que ell no 
entrarà en el tema de les festes de nadal.

Respon el Batle President i diu que la partida de protocol engloba totes les àrees que hagin 
de fer qualsevol acte protocol·lari.  El Batle en relació amb les darreres intervencions de 
l’oposició  considera  que  haurien  de canviar  d’argumentació  quan han estat  tres  anys  a 
aprovar un pressupost i que aquesta legislatura només s’ha prorrogat un any en moments 
complicats i d’inseguretat jurídica degut a la pandèmia. Segons el Sr. Batle tant la regidoria 
d’hisenda com les altres regidories duen endavant els projectes amb honor i orgull i que a 
vegades una regidoria ha de donar un cop de mà a una altra. 

Passats a votació, el resultat de la mateixa és el següent, la Corporació per majoria de 9 vots 
a favor i 8 abstencions, ACORDA:  

Primer.- Aprovar la transferència de crèdits que figura dins l’expedient.

Segon.- Exposar al públic durant 15 dies hàbils, previ anunci en el BOIB i en el tauler 
d'anuncis d'aquest Ajuntament.
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Tercer.- Aquest expedient aprovat inicialment es considerarà aprovat definitivament si no 
es presenten reclamacions durant el termini d'exposició pública.

Quart.  Aprovació  inicial  del  Reglament  regulador  del  complement  de  Carrera 
Professional de l’Ajuntament de Sóller.  Expedient 1112/2021.

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder, regidor de personal i diu que suposa un reconeixement  
als funcionaris de l’Ajuntament i que es tracta d’una aprovació inicial del reglament que 
regularà la carrera professional. Explica que a la mesa negociadora entre equip de govern i 
sindicats hi ha hagut un bon enteniment i feina conjunta. 

La  Sra.  Catalina  Pizá  diu  que  donen  el  seu  recolzament  a  l’expedient  de  la  carrera 
professional i que no han de confondre a la gent, que separin els expedients i donin claredat  
i transparència a les despeses. Vol donar l’enhorabona a tots els treballadors i treballadors 
de l’Ajuntament i diu que el seu vot serà favorable

Intervé la Sra. Elvira Arbona en representació de Més per Sóller i vol mostrar la satisfacció 
de  la  seva  agrupació  per  l’aprovació  de  la  carrera  professional,  expedient  segons  la 
regidora,  iniciat  a  l’anterior  legislatura  i  que ara s’ha vist  materialitzat.   La Sra.  Elvira 
Arbona diu que la carrera professional ha de servir per reconèixer la feina dels funcionaris i 
ha de repercutir en un millor funcionament de l’Ajuntament, però que la relació de llocs de 
treball  és  peça  fonamental  per  a  què  això  pugui  passar,  sinó  la  proposta  de la  carrera 
professional quedarà coixa i consideren que la tasca de realitzar una relació de llocs de 
feina s’hauria d’externalitzar. Conclou que votaran a favor de la carrera professional.

El Sr. Jaume Mateu es mostra content pel fet que un expedient en el qual han participat 
activament es dugui a ple. Explica el regidor que el seu partit va presentar una proposta de 
reglament al 2019 i que finalment avui arriba a bon port. D’altra banda es mostra preocupat 
pel fet que des de juny a novembre quest tema ha estat aturat i que ara s’haurà de fer feina a 
contra rellotge, demana diligència i agilitat per fer-lo factible. Critica el fet que no s’hagi 
aprovat dins el pressupost ordinari i s’hagi pogut tramitar de manera més àgil.

Pren la paraula el Sr. Jaume Bestard i també es mostra satisfet per l’aprovació de la carrera 
professional perquè suposava un greuge comparatiu dels treballadors municipals en relació 
amb altres ajuntaments que ja la tenien aprovada. Considera que també s’ha de treballar 
amb la mancança de personal. 

El  Sr.  Aguiló,  regidor  no  adscrit,  opina  que  la  carrera  professional  no  només  és  una 
retribució econòmica sinó també és un reconeixement  de la seva feina.  Anuncia el  seu 
suport a la proposta. 

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder i diu que aquest equip de govern ha posat en marxa la 
carrera professional. 

El Sr. Simarro no entén que ara diguin que han participat activament quan han estat dos 
anys sense obrir boca. Considera que l’aprovació de la carrera és bo en tots els àmbits i que 
era  just  aprovar-ho perquè en cas  contrari  suposava  una  greuge comparatiu  amb altres 
municipis,  i  diu  que això  han sigut  capaços de fer-ho amb uns pressuposts  prorrogats. 
Agraeix tota la feina feta per la cap de recursos humans i per la bona predisposició dels 
sindicats. 
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Passats a votació, la Corporació, per unanimitat, APROVA: 

PRIMER.-  Aprovar  inicialment  el  Reglament  regulador  del  complement  de  Carrera 
Professional de l'Ajuntament de Sóller.

SEGON.-  Exposar  l’expedient  de  l'aprovació  del  citat  Reglament  a  informació  pública 
durant el període de 30 dies, mitjançant la publicació de l'anunci en el Butlletí Oficial de la 
Illes Balears (BOIB), així com en el tauler d'anuncis de la seu electrònica de l'Ajuntament.

TERCER.- Finalitzat el període d’exposició pública, i en cas que no hi hagi reclamacions, 
s’entendrà definitivament aprovat l’acord provisional.

QUART.- Una vegada aprovat definitivament, es procedirà a la publicació íntegra del text 
del  Reglament  regulador  del  complement  de  Carrera  Professional  de  l'Ajuntament  de 
Sóller,  en  el  BOIB,  sense  que  entri  en  vigor  fins  que  s’hagi  dut  a  terme  l’esmentada 
publicació i quan hagi transcorregut el termini de 15 dies hàbils, d'acord amb l’article 113 
de  Llei  20/2006,  de  15  de  desembre,  municipal  i  de  règim  local  de  les  Illes 
Balears(LMRIB).

CINQUÈ.-  Remetre  el  text  complet  de  l’Ordenança  a  l’Institut  Balear  de  la  Dona,  als 
efectes d’elaborar l’informe preceptiu sobre l’impacte de gènere (art. 7 de la Llei 12/2006, 
de 20 de setembre).

Cinquè.  Moció  presentada  pel  grup  municipal  PSOE,  en  relació  a  la  revisió  de 
l’Impost sobre Béns Immobles al municipi de Sóller.

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu i explica que el pla d’ajust va suposar que l’IBI creixia 
en quant a recaptació per poder anar reduint l’endeutament de l’Ajuntament. Explica que 
ara aquest escenari és diferent perquè no hi ha pla d’ajust i per tant, no estam obligats a 
mantenir un increment anual d’ingressos d’IBI. Segons el portaveu del partit socialista ara 
l’Ajuntament pot decidir lliurement que fa amb l’IBI i diu que políticament es pot decidir 
ara  anar  més  enllà  de  la  petita  baixada  que  l’equip  de  govern  ha  proposat  i  ser  més 
ambiciosos. Consideren que es necessari fer una passa a través d’aquesta moció per reduir 
l’IBI  i  situar-lo  per  davall  del  0,60  en  urbana  i  0,70  en  rústic,  així  com  ampliar  les 
bonificacions existents tenint en compte el tema de la renda i tornar a implantar un sistema 
de subvencions que ajudi a fer front als rebuts. Diu que és una bona iniciativa per Sóller, 
que és viable i que no es posa en perill l’equilibri pressupostari, per aquests motius, demana 
el suport de tots els membres del consistori. 

Intervé  la  Sra.  Pizá  d’Unidas  Podemos  i  diu  que  li  donaran  suport.  Considera  que 
l’exposició  del  Sr.  Mateu  ha  sigut  magnífica  i  que  si  hi  ha  fons  per  destinar  a  mega 
projectes perquè no s’ha de poder alleugerir la butxaca de les famílies, que han de ser la 
nostra prioritat. 

La Sra. Laura Celià diu que el tema de l’IBI és un tema sensible per a la ciutadania. Però 
considera que s’ha de fer pedagogia, que s’ha d’explicar a la gent que els imposts que es 
paguen serveixen per tenir els serveis públics que podem oferir i en aquest sentit Sóller ha 
tengut moltes mancances perquè el pressupost de l’Ajuntament és insuficient per donar tots 
els serveis i que la principal font d’ingressos és l’IBI. Segons la Sra. Celià, que ara hagi una 
bona situació econòmica no vol dir que això es mantengui al llarg del temps i cal anar alerta 
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a tocar la principal font d’ingressos de l’Ajuntament que és l’IBI, i tornar a una situació de 
dificultat  del passat.  Com a partit  volen tenir  un posicionament molt  clar i recorda que 
varen  presentar  una  moció  que  demanava  tornar  a  implantar  les  subvencions  per  als 
col·lectius  més  desfavorits  i  que  no  s’ha  donat  compliment  malgrat  es  va  aprovar  per 
unanimitat. La regidora de Més és partidària de redistribuir la riquesa i ajudar a qui menys 
té.  Diu  que  és  evident  que  s’ha  de  fer  una  rebaixa  però  que  aquesta  mesura  s’ha  de 
complementar  amb  línies  de  subvencions.  Anuncia  que  presentaran  al·legacions  a 
l’ordenança i que no obstant, donaran suport a la moció tenint en compte el context actual 
de crisi sanitària i de la situació en la que es troben moltes famílies. 

El  Sr.  Jaume Bestard  considera  que  s’ha  de  tenir  cautela  i  fer  una  rebaixa  de  manera 
escalonada i continuada. Posa damunt la taula la situació de l’empresa pública Sóller 2010 i 
de la rebaixa d’ingressos per la plusvàlua que tot plegat, ens pot duu a un pla econòmic. Per 
tant,  diu  que  no  ens  podem quedar  sense  el  finançament  correcte.  Anuncia  que  no  li 
donaran suport. 

Pren la paraula el Sr. Aguiló diu no entendre el punt primer de la moció i consideren que es 
podria haver tramitat la petició com una al·legació a l’ordenança. Diu que els hi agradaria 
poder rebaixar més l’IBI, però que tal i com han exposat la Sra. Celià i el Sr. Bestard, en 
aquests moments tot s’aguanta amb un fil per la crisi mundial que vivim. Diu que s’hauria 
de mirar per part dels serveis jurídics i econòmics la viabilitat de recuperar la bonificació 
per horts i tarongers. El regidor no adscrit anuncia la seva abstenció.

Intervé el portaveu del Partit Popular, el Sr. Carlos Darder i diu que el plantejament del seu 
partit és que ningú tingués que pagar IBI, si bé, degut a les dificultats que hi ha, les arques 
municipals no s’ho poden permetre. També vol posar de manifest que les persones que més 
dificultats  tenen sempre queden ateses pels serveis socials. Diu que tècnicament fer una 
rebaixa  molt  important  de l’IBI,  pot  suposar  posar  en perill  l’estabilitat  econòmica  del 
municipi  i  que  per  aquest  motiu  han  de  ser  cautelosos  i  responsables.  Pels  motius 
assenyalats diu que no li donaran suport. 

La Sra. Andrea Pomar vol que quedi reflectit en acta que es tracta d’una moció i no d’una 
al·legació. Pel que fa a l’argumentari de la moció, diu que venim d’un pressupost prorrogat 
del 2019 amb un pla d’ajust i un coeficient a urbà del  0,75  i de rústic de 0,90  i que la seva 
idea és baixar el tipus impositiu però amb coherència atès que, tal i com ha assenyalat la 
Sra. Celià, l’IBI és la principal font d’ingressos de l’Ajuntament. La Sra. Pomar diu que 
quan s’omplen  la  boca  dels  col·lectius  vulnerables,  tenguin  en compte  que  només  tres 
persones varen sol·licitar la subvenció i se’n concediren dues. Segons la regidora d’hisenda, 
tenint  en  compte  aquestes  xifres,  quan es  revisa  l’ordenança,  es  té  el  criteri  d’intentar 
afavorir  al  màxim nombre de persones,  i  que aquests casos es poden dirigir  als  serveis 
socials. També afegeix que no ens podem comparar, per realitat, amb altres municipis com 
Deià o Fornalutx. Recorda que ara el ciutadà podrà pagar l’IBI amb la modalitat a la carta.  
Afegeix que es vol fer una rebaixa de coeficients de manera lògica i prudent. 

La Sra. Celià intervé i li recorda a la Sra. Pomar que tal i com diu el Sr. Batle, encara que 
només sigui una persona la que demana ajuda se'l ha d’ajudar i que varen votar a favor 
d’implantar  les  subvencions.  Demana  si  han  canviat  d’opinió.  Considera  que  no  és 
incompatible  rebaixar  l’IBI  amb  atorgar  subvencions.  La  regidora  de  Més  per  Sóller 
considera que si varen ser poques les persones que sol·licitaren les subvencions,  el  que 
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hauria de fer la regidora és revisar el mecanisme i, si hi ha qualque cosa que falla,  millorar-
ho.

El Sr. Jaume Mateu considera que és interessant el debat que s’ha donat perquè s’ha vist  
quin és el posicionament de cada un. Es dirigeix al Sr. Darder i li diu que si realment vol 
rebaixar l’IBI que ho demostri, però que el que no es pot fer es quan s’està a l’oposició  
demanar llevar els impostos i quan es governa no fer-ho. Matisa que no es pretén llevar els 
imposts, perquè s’han de prestar els serveis, el que es demana és tenir uns ingressos d’IBI 
lògics. D’altra banda, diu que no té cap sentit argumentar no donar les subvencions perquè 
només  ho  han  sol·licitat  tres  persones  i  que  el  cost  d’aquestes  subvencions  serà  molt 
inferior als nou mil euros que volen destinar a protocol.  Anuncia que faran al·legacions a la 
proposta d’ordenança i que la regidora és la que compta amb l’equip de feina per valorar 
aquestes  coses i  que aquest  tema,  és  molt  important  per  la  gent,  que ha generat  molta 
polèmica i lamenta que no li donin suport. Diu que insistiran en el tema perquè consideren 
que és important. 

Pren la paraula la Sra. Andrea Pomar i diu que fan molta feina i una mostra és el nombre de 
minuts que parla als plenaris sobre els expedients que es duen des de la regidoria d’hisenda. 
Insisteix en que seguiran ajudant als col·lectius vulnerables a través del serveis socials. Diu 
que mantendran les subvencions que consideren adequades. 

Tanca el torn d’intervencions el Sr. Batle President i diu que la coherència la tenen perquè 
estan  baixant  el  percentatge  d’IBI quan estan  governant,  arribant  a  l’objectiu  del  0,60. 
Explica  que  el  que  ara  es  baixa  per  l’equip  de  govern  es  el  que  pujaren  a  l’anterior 
legislatura amb la revisió cadastral.  Matisa que aquest equip de govern estan baixant els 
imposts seguint les recomanacions tècniques. El Batle es dirigeix a l’oposició i diu que 
tenen un doble discurs, que a Madrid no s’han baixat els impostos per donar serveis a la 
ciutadania i aquí quan estan a l’oposició exigeixen que es baixin més. Segons el Sr. Batle 
l’objectiu  és  baixar  els  impostos  i  és  el  que  estan  fent,  però  que  s’ha  d’actuar  amb 
coherència per poder seguir prestant els serveis a la ciutadania. El Batle diu que no els hi ha 
vist baixar mai els impostos. 

Passats  a  votació,  amb 8 vots a  favor,  8 en contra  i  una abstenció,  queda rebutjada  la 
proposta pel vot de qualitat del President. 

Sisè.-  Moció  presentada  pel  grup  municipal  popular,  en  relació  al  conveni  de 
Carreteres entre el Ministeri de Foment i el Consell de Mallorca. 

Explica la moció presentada pel Partit  Popular,  el  Sr.  Carlos Darder qui explica que el 
conveni nou de carreteres no reflexa la quantitat pactada inicialment posant en perill les 
inversions previstes a les nostres Illes. També aprofita per reclamar al Consell de Mallorca 
que faci l’actuació ja sol·licitada del pas de vianants de l’escola del Convent arran d’una 
moció presentada per Més per Sóller. 

Obert el torn d’intervencions, la Sra. Catalina Pizá, d’Unidas Podemos diu que és un moció 
oportunista i fora de lloc, perquè el Partit Popular a nivell estatal ha anunciat una esmena a 
la totalitat dels pressuposts de l’Estat, i que ara fan una petició quan pensen votar en contra. 
La Sra. Pizá diu que no obstant, votaran a favor de la moció perquè no donen per perduts 
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els  convenis  de carreteres  i  perquè estan convençuts  que aquestes  inversions  arribaran. 
Considera  que  aquestes  inversions  són  necessàries  per  les  Illes  i  no  faran  partidisme 
d’aquest tema, que el més important és que aquests diners arribin d’una manera o d’una 
altra. 

Pren la paraula la Sra. Elvira Arbona de Més per Sóller qui vol explicar els antecedents de 
la moció i diu que aquesta fa referència al conveni de carreteres signat entre el Ministeri de 
Foment i el Consell de Mallorca al 2007, que havia de permetre a aquest poder realitzar 
obres públiques en matèria  de carreteres, tant pel que fa a la seva creació com adequació, i  
que degut a diverses incidències, s’han anat fent addendes que han repercutit negativament 
en les Illes, i que per aquest motiu es demana que es liquidin els imports pendents i que es 
signi un nou conveni, reclamant el que ens toca per justícia. Segons la Sra. Arbona, Més ja 
ha denunciat el infrafinançament històric que pateixen les nostres Illes. Anuncia el seu vot a 
favor. 

El Sr. Mateu diu que no sap si estan a l’Ajuntament de Sóller o al Congrés dels Diputats i 
que presenten una moció seguint les directrius que els hi han donat des de Palma perquè la 
moció és una adaptació d’una moció estàndard, que planteja que es firmi un nou conveni de 
carreteres. El Sr. Jaume Mateu diu que està d’acord amb tot el que siguin millors inversions 
per a les Illes, si bé, el que no es pot fer és no dir coses certes, perquè el Sr. Darder diu que 
la Sra. Montero va dir que no havia ni un euros de carreteres al pressupost del 2022, però 
no diu, tal i com apareix també a la noticia, que la inversió de l’Estat a les Illes al 2022 
pujarà un 34% i tampoc diuen que per primera vegada es preveu una partida de l’anomenat 
factor d’insularitat, partida exclusiva per Balears per compensar el dèficit que tenim pel fet 
de ser illes. Diu que li donaran suport, amb una proposta d’esmena, si bé, en tot cas demana 
coherència. El Sr. Mateu demana, al segon punt, eliminar la referència a «abans del 31 de 
desembre de 2021», per «al més aviat possible». 

Pren la paraula el Sr. Bestard, i diu que li donaran suport atès que seim de les comunitats 
que més aportam i menys rebem. Posa de manifest les mancances que s’ha traslladat pel 
propi departament del Consell que hi ha en matèria de carreteres.  Anuncia el seu vot a 
favor.

Intervé el Sr. Aguiló i diu que són mocions estranyes, i que ens queden molt lluny. Si bé diu 
que benvingudes siguin totes les mocions que impliquin reclamar inversions per a les Illes 
Balears i que els convenis estan per complir-los. El Sr. Aguiló considera que les mocions 
que s’aproven als plenaris s’han de complir i anuncia el seu suport. 

Pren la paraula el Sr. Carlos Darder i diu que els diners si arriben, repercutiran al nostre 
municipi i posa com exemple l’asfalt de la zona del camp del futbol, que fa quatre anys que 
el projecte està aprovat. D’altra banda, diu que la moció del semàfor amb pas de vianants 
davant el convent tampoc no s’ha complert i ha quedat aparcada per part del Consell. Pel 
que fa a la intervenció del Sr. Mateu accepta l’esmena proposada. 

Demana el torn de paraula la Sra. Pizá i respon al Sr. Darder que tot està pressupostat i que 
per situació de la Covid, aquests projectes s’han vist endarrerits. D’altra banda, vol recordar 
que el departament de carreteres del Consell de Mallorca està tramitant molt de projectes 
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per  Sóller  i  insisteix  en  que  el  Partit  Popular  voti  a  favor  a  Madrid  del  conveni  de 
carreteres.  Així  mateix  el  Sr.  Darder  critica  certes  actuacions  que no  tenen en  compte 
l’estètica de la Serra de Tramuntada. 

El Sr. Batle President diu que no s’ha de desviar l’atenció, que el Consell tendrà molts de 
projectes en estudi per Sóller però que a nivell pràctic encara no n’ha vist cap. Conclou que 
l’objectiu final és aconseguir inversions per Sóller. 

Finalment, passats a votació, queda aprovada per unanimitat, la moció següent: 

Primer: L’Ajuntament de Sóller insta al Govern de l’Estat a liquidar els imports pendents 
derivats de l’execució del conveni ja vençut en matèria de carreteres.
Segon: L’Ajuntament de Sóller insta el  Govern del Consell  de Mallorca i al Govern de 
l’Estat a signar, al més aviat possible, un nou conveni que garanteix la totalitat de la quantia 
econòmica que va quedar pendent de cobrar del conveni de carreteres ja liquidat.
Tercer:  L’Ajuntament  de  Sóller  insta  al  Govern  de  l’Estat  que  garanteixi  en  els 
pressupostos per a  l’any 2022, dotació suficient  per  fer front a  la primera anualitat  del 
conveni amb un mínim de 20 milions d’euros, a més de la quantitat necessària per pagar les 
inversions ja realitzades i que han quedat fora del conveni antic”.

Setè.- Moció presentada pel grup municipal El PI, en relació a la contractació pública 
a l’Estat Espanyol.

Per part de secretaria es procedeix a la lectura del punt setè de l’ordre del dia.

Pren la paraula el Sr. Bestard per defensar la moció presentada pel seu grup municipal i diu 
que pretén instar la modificació de la normativa reguladora de l’adjudicació per lots del 
contractes  públics  amb  la  finalitat  de  facilitar  la  participació  i  adjudicació  als  petits 
empresaris i d’altra banda, agilitzar el pagament de les factures. En definitiva, es tracta de 
beneficiar al teixit empresarial. 

Intervé la Sra. Catalina Pizá d’Unidas Podemos i diu que la moció li genera dubtes de caire 
legal perquè sembla que podria contradir la normativa europea. Per aquest motiu, anuncia la 
seva abstenció. 

Pren la paraula el Sr. Gabriel Suau de Més per Sóller i diu que votaran a favor de la moció, 
si bé vol fer una serie de consideracions. Es mostra a favor de l’esperit de la moció a favor 
de les PIMES locals. D’altra banda, diu que la normativa de contractació pública ja preveu 
una sèrie de prescripcions en quant a la subcontractació i diu que demanar al Consell i al 
Govern que de manera genèrica la contractació es faci amb lots podria suposar riscos de 
gestió  i  execució,  i  que  hi  hagi  empreses  no  puguin  duu  a  terme  allò  que  se'ls  hi  ha 
contractat.  Així mateix proposa afegir  un punt consistent a instar al  govern de les Illes 
Balears que elabori una guia de bones pràctiques per tal de fomentar l’accés de les PIMES a 
la contractació pública de les Illes Balears.  

Intervé el Sr. Jaume Mateu i diu que també els hi ha generat dubtes de diferent tipus perquè 
la  llei  de  contractes  nova  ja  preveu  la  possibilitat  de  dividir  en  lots  per  fomentar  la 
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concurrència. Segon el regidor, la contractació pública ha de permetre que l’administració 
pugui duu a terme allò que contracta a través d’una empresa amb la millor qualitat possible, 
millor preu possible i millors terminis. Per tant, al final no s’ha de perdre de vista que la  
divisió en lots no pot implicar perdre la eficiència de la contractació. Diu que dividir en lots 
no és una cosa tant senzilla i posa com exemple un contracte d’obres i per tant, diu que 
enfocar la divisió en lots només per afavorir a les empreses locals és legalment dubtós. Si 
bé és cert que l’esperit de la moció no està malament, i ve a dir que, ja que es preveu una 
inversió per les nostres illes, intentem que aquesta inversió arribi al teixit empresarial local. 
No obstant, insisteix en que el plantejament de com fer-ho de la moció no és del tot legal. 
Finalment diu que es sumen a la proposta de Més per Sóller de promoure una guia per 
PIMES i proposta afegir qualque menció d’incloure clàusules socials i laborals. Conclou 
que per tots aquests motius s’abstendran. 

El Sr. Aguiló diu que s’han estudiat especialment la moció i diu que és un «brindis al sol», 
el resum de la moció és donar feina a les empreses locals i que amb això estan d’acord. Diu 
que malgrat la idea és bona no s’ajusta a la realitat i considera que hi ha un desconeixement 
de les PIMES. Segons el  Sr.  Aguiló les empreses  locals  no poden assumir  avançar  els 
costos de la feina i esperar molt de temps per poder cobrar. Fer feina per l’administració és 
complicat pels petits  empresaris i ara encara més degut al  encariment dels materials.  El 
regidor no adscrit opina que al final qui pot duu endavant els contractes són les empreses 
grosses i al seu parer,  el punt més interessant de la moció és el punt tercer que fa referència 
al  cobrament  al  més  aviat  possible.  Anuncia  que  li  donaran  suport  però  que  la  veuen 
inviable pels motius exposats. 

Intervé el Sr. Carlos Darder i diu que la moció és interessant, que la finalitat és que la feina 
es quedi aquí. També destaca el punt tercer de la moció. Posa com exemple el defensora 
que el contractista no va fer el pagament al subcontractista i que aquesta clàusula hauria 
permès solucionar aquest problema. 

El Sr. Bestard es mostra d’acord amb la proposta de Més d’esmena de la moció. D’altra  
banda, li recorda al Sr. Jaume Mateu que el defensora no s’ha dividit  en lots però s’ha 
dividit en fases. Segons el regidor es tracta de tenir voluntat política i cercar la manera. 
Entén que poden haver errades, però que si a nivell de partit s’ha mirat,  és perquè s’ha 
considerat que el planteja la moció és correcte. 

Passats a votació, el resultat de la mateixa és el següent, la Corporació, per majoria de 12 
vots a favor, cap vot en contra i 4 abstencions, ACORDA:

Primer:  Instar  al  Govern  de  les  Illes  Balears,  als  Consells  Insulars  i  a  la  resta 
d’administracions públiques a que les contractacions públiques que es licitin es facin amb el 
màxim de lots possibles a fi i efecte d’afavorir la lliure concurrència i la participació del 
màxim d’empreses de les Illes Balears.
Segon:  Instar  al  Govern  de  les  Illes  Balears  que  tot  l’esforç  inversor  previst  al  Pla 
d’Inversions Estratègiques es liciti a través del màxim de lots possibles per així afavorir la 
lliure concurrència i la participació del màxim d’empreses, especialment la participació de 
les empreses de les Illes Balears i de les nostres Pimes.
Tercer:  Instar  al  Govern  de  les  Illes  Balears,  als  Consells  Insulars  i  a  la  resta 
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d’administracions  públiques  a  introduir  als  plecs  dels  contractes  públics  clàusules  que 
penalitzin el pagament endarrerit als subcontractistes per l’empesa adjudicatària de factures, 
així com qualsevol altre incompliment de la normativa aplicable.
Quart: Instar al Govern de les Illes Balears per a que elabori una guia de bones pràctiques, 
per fomentar l’accés de les Pimes a les contractacions de les Illes Balears.   

Vuitè.- Moció presentada pel grup municipal el PI, en relació al rebuig del projecte 
dels Pressuposts Generals de l’Estat per a 2022.

El Sr. Jaume Bestard explica que té el seu origen en el fet que tota la inversió que ve cap a 
les Balears venia computada dins una bossa i per aquest motiu la inversió que es presenta 
no és la que ens havíem promès amb la qual cosa estam per davall de la mitjana. 

Intervé la Sra. Catalina Pizá i diu que la moció és un despropòsit total i que els pressuposts 
generals  de  l’  Estat  aposten  per  sanitat,  educació  i  serveis  socials.  Segons  la  regidora 
d’Unidas  Podemos,  són  els  pressuposts  més  socials  dels  darrers  deu  anys,  que  és 
especialment ara, el que necessita el nostre país. Afegeix que els pressuposts de l’Estat han 
pujat un trenta quatre per cent i això s’hi suma que se’ns abonarà el factor d’insularitat. La 
Sra. Pizá considera que els pressuposts són més que correctes i per tot això anuncia el seu 
vot en contra. 

El  Sr.  Joan  Carles  Simó  que  diu  que  aquesta  moció  s’inscriu  dins  d’una  millora  de 
l’autogovern i en la defensa del nostre territori, gent i llengua. Diu que aquesta defensa el 
seu grup l’ha duit sempre endavant. Per aquest motiu diu que votaran a favor. 

Pren la paraula el Sr. Jaume Mateu i diu que aquesta moció proposa votar en contra dels 
pressuposts generals de l’Estat que suposen una de les inversions més grans de la història 
per  a  les  Illes  Balears,  i  que això  no li  pareix  correcte.  Anuncia el  seu vot  en contra.  
Considera que es fa un discurs allà on no toca. El Sr. Jaume Mateu demana al Sr. Bestard si 
està d’acord en dir que no a aquestes inversions. Afegeix que tot es pot millorar fent feina 
però no amb aquestes mocions municipals, sinó treballant tots els partits polítics a Madrid 
per augmentar aquesta quantia. 

El  Sr.  Aguiló  diu  que  aquesta  moció  ens  queda  molt  enfora.  Considera  molt  atrevit 
renunciar a uns pressuposts sobre els que no tenim suficients coneixements per sabre si ens 
perjudiquen o ens beneficien, per aquest motiu anuncia la seva abstenció.

Pren la paraula el Sr. Darder qui diu que s’han estudiat molt bé la moció i votaran a favor.  
Considera que el regidor del Pi no s’inventa que Balears estigui a la coa de les comunitats 
autònomes amb matèria d’inversió i que s’haurien de fer més esforços amb aquest tema. 

Passats a votació, La Corporació, per majoria d’11 vots a favor, 4 en contra i 1 abstenció, 
ACORDA:

Primer: L’Ajuntament refusa el projecte de Pressuposts Generals de l’estat per al 2022, ja 
que deixen a les Illes Balears a la coa en previsió inversora  i molt per davall de la mitjana 
estatal tant si es fa el càlcul només tenint en compte les inversions territorialitzades  com si 
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es fa el càlcul afegint les transferències de capital a les comunitats autònomes on hi ha la 
previsió del factor d’insularitat.

Segon: Instar al Govern de les Illes Balears a valorar el projecte de pressuposts generals de 
l’Estat per al 2022 de manera objectiva i no partidista, fent els càlculs de mitjanes de forma 
homogènia i evitant la manipulació de les previsions numèriques.

Novè.  Moció  presentada pel  grup municipal  El  PI,  en  relació  a la  reordenació  de 
l’Ocupació de Via pública del Port de Sóller, carrers Santa Caterina d’Alexandria, 
Apol·lònia i Sant Ramon de Penyafort. 

El Sr. Jaume Bestard diu que la moció deriva de la conflictivitat que tenim a la barriada de 
Santa  Catalina.  L’origen  del  problema  segons  el  regidor,  es  troba  en  la  decisió  d’un 
consistori que va decidir llevar un banc damunt una acera per concedir una terrassa a un 
establiment  comercial  i  que  progressivament  s’han  implantat  terrasses  a  les  voravies, 
arribant  a  un  punt  que  és  tal  la  conflictivitat  entre:  veïnats  i  restauradors  i  els  propis 
restauradors,  que  s’han  donat  inclús  situacions  d’enfrontament  amb  treballadors  de 
l’ajuntament quan han acudit per senyalitzar les zones d’ocupació de la via pública. Diu que 
aquest estiu la conflictivitat ha augmentat perquè s’han obert nous establiments. Segons el 
regidor els veïnats han dit basta, i que s’han assegut amb tots els grups amb representació al 
ple, per explicar aquesta problemàtica. Considera que aquesta situació és insostenible a tots 
els nivells. Afegeix que aquesta moció pretén donar una cop d’atenció damunt la taula per 
duu a terme la regularització de l’ocupació de la via publica a la barriada de Santa Catalina,  
perquè quan no hi ha ocupació de via publica la problemàtica desapareix i que la potestat 
d’autoritzar la via publica és de l’Ajuntament. Demana que consti amb acta la sol·licitud de 
crear  una  taula  de  diàleg  amb  tres  representants  dels  veïns  i  tres  representants  dels 
restauradors per tractar aquest tema. Exposa que ells retirarien la moció sempre i quan es 
pugui arribar a una entesa i s’intenti trobar una solució abans que comenci la temporada 
turística de l’any 2022.

Intervé la Sra. Catalina Pizá d’Unidas Podemos i diu que anaven a votar en contra de la  
moció perquè per pacificar el poble de Sóller i per trobar espai per a la gent sempre els hi 
trobaran, però el que no és pot fer, és donar permisos d’ocupació a la carta a uns certs punts 
concrets i carrers concrets. Posa com a exemple el cas de la plaça de Sóller i diu que no es 
podia passar ni amb un cotxet ni amb una cadira de rodes. La regidora es dirigeix al Sr. 
Bestard i li diu que ell és el responsable del departament d’activitats, obres i urbanisme i 
que com a tal, pot fer una normativa que trobi uns espais per als vianants i faciliti la vida de 
la ciutadania i que s’apliqui a tots els municipis, no fent greuges comparatius. També diu 
que no ens podem «carregar» l’economia local llevant totes les terrasses de Santa Catalina. 
Considera que la moció es sectària i oportunista. La Sra. Pizá si veu correcte crear una taula 
de diàleg per pacificar la zona de Santa Catalina, i insisteix en que si ha de fer una norma 
l’ha de fer per tothom. 

Pren la paraula la Sra. Celià i explica que aquesta moció no ha deixat indiferent a ningú que 
des de que ha sortit a les xarxes socials hi ha hagut comentaris de tot tipus. Considera que el 
regidor es planteja ara retirar-la perquè ha vist les reaccions que ha generat. Diu que es bo 
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generar un debat i parlar d’ocupació de via pública al plenari i vol recordar que quan el Sr. 
Bestard va duu l’ordenança d’ocupació de via pública a plenari, des de Més per Sóller ja es 
feren una sèrie de consideracions i al·legacions formals per evitar això que li està passant i 
que en aquell moment el Sr. Bestard va girar la cara cap una altra banda. Recorda també 
que el seu partit va recordar l’abús de l’ocupació de la via pública a la Plaça, i que també va 
girar la cara. Critica que ara presenti una moció radical d’eliminar totes les terrasses a Santa 
Catalina. Es dirigeix al Sr. Bestard i li diu que gràcies per duu a debat de plenari l’ocupació 
de via pública però considera que no així com ho ha plantejat,  que no es la manera de 
debatre sobre aquest tema. Demana que pretén el Pi aconseguir amb aquesta moció i li diu 
que té les competències legals delegades per atorgar o denegar llicència d’ocupació de via 
pública. D’altra banda, li diu al Sr. Simarro que les mocions de partit en realitat haurien de 
ser propostes de l’equip de govern. Li demana al Sr. Bestard perquè planteja el tema de 
l’ocupació com una moció enlloc d’una proposta d’acord. La Sra. Celià considera que té la 
capacitat i competències per fer ho però que no ho fa perquè si ho proposa no tendrà el 
suport de la resta de membres de l’equip de govern. Opina la Sra. Celià  que ho fa per  
quedar bé, però que la solució no és amb una moció radical que pretén eliminar les terrasses 
d’una zona concreta.  Li recomana començar dialogant  amb els  seus propis membres de 
l’equip de govern. D’altra banda, critica que ara proposi fer una taula de diàleg, que ara no 
és hora que el moment de fer-ho era quan va plantejar l’ordenança. Anuncia que si no la 
retira hi votaran en contra. 

Intervé el Sr. Jaume Mateu i diu que hauríem de tenir tots un poc de calma i posa en valor  
el fet que el Sr. Bestard ofereixi crear una taula de diàleg. Diu que són conscients de la 
problemàtica que hi ha la zona. Considera bo plantejar debat si bé es estrany que es presenti 
com a moció quan podria presentar-ho com a una proposta de l’equip de govern. El Sr. 
Mateu diu que la solució no és si o no, que és més complexe i que cal cercar una solució 
que tengui en compte el punt de vista de tothom. Diu que es sumaran a la mesa de diàleg. 

El Sr. Aguiló diu que no es tracta de fer sang, i que tots ens podem equivocar. Considera 
que la moció va néixer desordenada i manifesta està content perquè es retiri i diu que el seu 
vot era un no rotund, i que s’ha d’aplicar tot amb seny i escoltant a tothom, que primer 
s’hauria d’haver reunit aquesta taula de diàleg. Es mostra obert a negociar amb qui faci 
falta. 

El Sr. Darder diu que són conscients que ha sigut un any i mig complicat a causa del Covid 
i que també son conscients de les famílies que hi ha darrera cada negoci i que ara al 2021 
no és el  moment  de fer aquest  debat tenint  en compte les dificultat  que han passat els 
negocis amb les restriccions d’aforament. Considera que la moció no és encertada, i que 
tampoc no és correcte parlar només d’una zona. Diu que estan oberts també al diàleg i 
demana paciència a la ciutadania amb les terrasses temporals perquè estam amb un any 
excepcional i que calia ajudar als negocis. 

Per al·lusions, intervé el Sr. Bestard i vol que quedi clar que no té delegada la competència 
d’ocupació de via pública. D’altra banda, diu que s’han de regular els drets i els deures 
d’uns i dels altres, no veu cap problema amb fer ho extensiu a tot el poble i que per això,  
s’ha de començar amb una taula de diàleg. 
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El Sr. Batle intervé i li diu a la Sra. Celià que hi ha punts que són de l’equip de govern, però 
que una altra cosa són les mocions que planteja cada partit  i  que es pot discrepar amb 
mocions que són d’altra partits. D’altra banda, vol agrair el sentit comú que han posat tots 
en el discurs perquè al final Sóller viu de dos sectors molt importants que són la construcció 
i el turisme.  Diu que les normes de convivència les regulen les ordenances i que s’han de 
fer complir i que la norma és per tothom. El Batle opina que s’ha de ser coherent en el 
discurs i que s’ha de pensar bé amb les decisions que es prenen de cara al futur.

El Sr. Bestard demana al Sr. Simarro si venen a bé a fer una taula de diàleg. 

El Sr. Simarro aclareix que ho acaba de dir, que s’han de fer totes les reunions que facin 
falta.

La moció queda retirada pel seu proponent el Sr. Bestard. 

Vuitè.-  Comunicacions oficials.

Es dóna compte de:
-  Les Resolucions de batlia des de la darrera sessió ordinària, és a dir, dels decrets núm. 
1861 al 2159 de 2021. 
-  Els acords de la Junta de Govern de les sessions de data 29 de setembre, 1 6, 13, 20 i 27 
d’octubre i 3 de novembre de 2021.

La Corporació queda assabentada i conforme.

Novè .-  Precs i Preguntes.

S’inicia l’apartat de precs i preguntes amb la intervenció de la Sra. Pizá qui demana pel 
tancament de les piscines de Son Angelats en plena temporada d’entrenaments. 

Contesta el Sr. Miquel Nadal, regidor d’esports i diu que hi ha una mica de conflicte i que 
es durà a terme una reunió a batlia els propers dies per trobar-hi una solució. 

El Sr. Batle intervé i explica que s’estan fet tota una sèrie d'actuacions d'aïllaments i de 
reducció de costos i que aquesta obra és llarga i costosa, que s’ha intentar evitar tancar al  
màxim, però que arriba un moment que la piscina s’ha de tancar i que per seguretat i 
temperatura de l’aigua no ha quedat més remei que tancar-la. Diu que això s’ha de fer i 
que no hi ha altra solució, si bé espera que sigui per un bé futur. Demana disculpes a tots  
aquells que els hi hagi causat una molèstia. 

Demana la Sra. Pizá que s’informi del resultat de la reunió. 

El Sr. Miquel Nadal diu que no deixaran a ningú de costat i que com a regidor d’esports 
lis traslladarà el resultat de la reunió. 

El Sr. Joan Carles Simó diu que tenien aquesta mateixa pregunta i opina que hi ha hagut  
un problema de planificació i espera que se lis comuniqui el resultat de la mateixa. D’altra 
banda, demana pel tema del centre de dia, si s’ha comunicat al govern l’acord de ple. 
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El Sr. Carlos Darder diu que part de secretaria s’ha contactat amb el Consorci de recursos 
socio sanitaris que té la competència per a la licitació i construcció del centre de dia, i que 
s’ha  informat  que  l’Ajuntament  ha  de  realitzar  una  aportació  econòmica  que  s’ha  de 
negociar  en  el  Conveni  i  que  el  govern  no  aporta  el  cent  per  cent.  Afegeix  que 
paral·lelament  s’ha  obert  un  expedient  per  part  de  serveis  socials  per  tal  de  realitzar 
l’estudi de diagnosi social. Així mateix, diu que els tècnics de la casa valoren duu a terme 
un estudi de cost de la futura gestió. 

La Sra. Laura Celià intervé i diu que la moció només pretenia seguir amb el protocol i 
aquest ja preveu la cofinançament.

El  Sr.  Aguiló  demana  al  Sr.  Jaume  Mateu  si  podria  donar  un  cop  de  mà  amb  la  
il·luminació de la parada de bus del carrer de Cetre. 

Quan són les 14:02 hores, s’aixeca la sessió per part del Sr. Batle President, de la qual com 
a secretària estenc aquesta acta. 
 
Vist i plau                                                                                             La secretària 
El Batle President 

Carlos Simarro                                                                                      Rosa Ripoll Coll 

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller,

El Batle                                    Davant meu 
                                                 la secretària 

S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària de dia 25 de gener de 2022,
i s’aprova per 

La secretària.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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